
Geachte voorzitter en leden van de raadscommissie. 

Ik sta hier vandaag, omdat ik u op het hart wil drukken waarom het voor Scouting Fleur de lis 

noodzakelijk is dat er nieuwe huisvesting komt voor de Oranjevereniging. 

 Twee jaar geleden zijn wij enthousiast van start gegaan. Wij hebben onderdak gekregen in het 

gebouw van de Oranjevereniging in Voorthuizen. 

Tientallen kinderen en een groeiend aantal vrijwilligers beleven daar nu elke week gave avonturen. 

Fleur de Lis groeit heel hard: inmiddels staan er meer dan veertig kinderen op de wachtlijst. 

Wie het gebouw en de parkeerterreinen van de Oranjevereniging kent weet dat dit niet erg geschikt 

is voor kinderen: een tochtige loods, gevuld met spullen, kille parkeerterreinen vol met containers en 

regelmatig andere activiteiten op het terrein en in de loods.  

En onze kinderen spelen daar tussendoor. 

 Wij zijn de Oranjevereniging dankbaar dat we hun gebouw mogen huren, maar het is voor ons wel 

behelpen. 

Zeker nu we in september 23 moeten en gaan starten met de volgende speltak: DE Scouts. 

 De huidige locatie is echt niet geschikt voor deze leeftijdsgroep: ze willen naar buiten toe. Het bos in, 

de natuur in. Pionieren, vuur maken, kamperen in tentjes. Dat is rond het terrein van de 

Oranjevereniging absoluut niet mogelijk.  

 

Daarom zijn wij zo enthousiast over de plannen voor een nieuwe locatie, waar de Oranjevereniging 

met de gemeente over in gesprek is. Daar is geschikte ruimte voor onze vereniging voor ingetekend. 

En vanuit die plek hebben we een veel betere uitvalsbasis voor nieuwe scoutingavonturen voor onze 

welpen en scouts. 

 

 We hebben de memo van de wethouder met zorg gelezen. Het voelt alsof we met onze 

scoutingvereniging in de knel komen, terwijl de plannen zo goed zijn. We begrijpen heel goed dat 

alles ook betaald moet worden. Wij kunnen dat ook niet ophoesten.  En wij zijn dus afhankelijk van 

de besluiten die u gaat nemen.  

 

Ik wil u dringend vragen om bij uw afwegingen niet alleen naar de euro’s te kijken, maar vooral ook 

naar de kinderen die bij ons elke week scoutingavonturen beleven en daarbij waardevolle lessen 

voor hun leven opdoen. 

 Mogen wij, kinderen en vrijwilligers van Scouting Fleur de Lis op u rekenen? 

 


